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 Поносан сам на Србију која је спремна да се бори за своју будућност и која је на митингу
у Београду још једном показала да је јединствена и снажна, изјавио је данас министар
одбране Александар Вулин поводом синоћњег митинга у Београду

  

  - Председник (Александар) Вучић показао је да није било таквог лидера у дугим
деценијама иза нас, показао је да је човек који је у стању да уједини Србе где год они
живе, не само Србе у Републици Србији, већ да осећа, разуме, поштује и воли све Србе
без обзира где они живе, а да и они воле и поштују њега - рекао је Вулин после уручења
награда и признања припадницима Војске поводом Дана Војске Србије.   

Истакао је да је поносан што је на јучерашњем митингу било висе од 150.000 људи, а
ниједног јединог инцидента, и што није било ниједне поруке мржње, што нико није
страдао.

  

Београђани су, додао је, можда искусили мало проблема са саобраћајем, али ниједан
једини инцидент се није догодио.

  

 - Како да не будем поносан на Србију која је још једном показала да је јединствена,
снажна и да је у стању да се бори за своју буућност и будћност своје деце. Са оваквим
народом, наса будућност и будућност наше деце је сигурна - рекао је Вулин новинарима
упитан да прокоментарише јучерашњи митинг у оквиру кампање “Будућност Србије” коју
је покренуо председник Алекандар Вучић.
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